
外教找工作网站/英语外教招聘网/外教网

产品名称 外教找工作网站/英语外教招聘网/外教网

公司名称 一齐文化科技（武汉）有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 武昌区徐家棚街徐东大街6号汇通天地A塔栋/单
元27层3号房

联系电话  18627702091

产品详情

一齐文化科技（武汉）有限公司面向昆玉地区用户推荐外教找工作网站,英语外教招聘网,
外教网。

YIQI双语招聘平台是基于微信公众号开发的一个招聘平台，可以通过搜索一齐consulting公众号直接进入
平台。YIQICONNECTWELCOME:). Yiqiconnect is the world's first 10 0% bilingual recruitment platform that
helps you reach companies, simple, fast and effective. With a super friendly user interface, beautiful matching colors,
just a few minutes sign up time, the platform is easy to navigate and helps you connect with the enterprise of your
choice Anytime, Anywhere.大家好，Yiqiconnect是一个10
0％双语招聘平台，可帮助您轻松，快速，有效地找到公司。 它拥有非常友好的用户界面，漂亮的配色
，仅需几分钟即可注册。该平台易于浏览，可帮助您随时随地与心仪企业联系。TOP
FEATURES热门功能1.10 0% Bilingual百分百双语Switch between English and Chinese at
anytime随时切换中英文2.Search and filter搜索和筛选Search function available everywhere. Plus simplified filter to
help you find exactly who you seek搜索功能随处可用。 加上筛选简化功能，可准确定位目标3.YIQI TOP
9一齐排名Main page features top 9 professionals as well as enterprisesYouappear here by the number of LOVES you
get. LOVES can come from from friends, family, colleagues, enterprises and more. You get at least 3X more views and
connections from enterprises by featuring here.主页上有排名前9的人士以及企业您得到的“喜爱”数量决定
您是否出现在首页。“喜爱”可以来自家人，同事，企业等等。
您可以通过该功能获得至少3倍的企业浏览和联系。4.YIQI HOT一齐热闻Features our TOP professionals in
terms of work experience and achievements. In other words, ‘TOP TALENT’. You get at least 10X more views
and connections from enterprises by featuring here. Do you THINK you qualify as Top Talent, contact us and send us
your resume in the ‘SERVICE’ part of our platform. We can’t wait to hear from
you!在工作经验和成就方面为TOP人才提供服务。 换句话说，这是“顶 尖人才”。
您可以通过该功能获得至少10倍的企业浏览和联系。 您是否认为您有资格成为顶
尖人才，请与我们联系，并将您的简历发送到我们平台的“服务”部分。
我们十分期待能收到您的来信！5.YIQI MIRROR VIEW一齐看点Unlike many other recruiting platforms, you
can view both professionals andenterprises.与许多其他招聘平台不同，您可以查看人员和企业的信息。6.YIQI



ONLINE RESUME一齐线上简历Take a few minutes to fill in your accurate information as well as necessary
certification. This is what enterprises will see of you in terms of resume. It showcases exactly what enterprises need to
know about you, to spike initial interest and communication. You only fill in once, the magic happens after that!花几
分钟时间填写您的准确信息以及必要的认证。这是企业在简历方面会看见你的。它能准确将人才信息展
示给企业，以激起兴趣和沟通。只需填写一次，奇迹就会发生！7.YIQI VIDEO
RESUME一齐视频简历Our revolutionary video resume seeks to gradually replace traditional resumes. Enterprise
HRs spend an average of 6 seconds viewing traditional resumes but will enjoy watching your video from start to end.
What a better way to showcase your true ability! Take into consideration video quality, on set appearance and strong
content to drive more interest and enterprises into connecting with you. In essence, a quality video gets you at least 6x
more interest and connections as well as boosts your opportunities for top level positions and top PAY!There’s
much more, and this is only the BEGINNING! We’ll leave you to explore by yourself.
But⋯视频简历逐渐取代传统简历。企业 HR 平均花费 6 秒观看传统简历，但会偏向从头到尾观看您的视
频。这是能展现你实力的好方式！考虑到视频质量、设置外观和视频内容，以吸引更多的企业兴趣并与
您建立联系。从本质上讲，高质量的视频至少能让您多6倍的兴趣和联系，并提高您获得顶
级职位和高额薪酬的机会！还有更多，这只是开始！我们将留给您自己探索。8.YIQI
FEEDBACK一齐反馈We created this platform for YOU. So please give us your feedback ona.What you like about
our platformb.What you’d like us to do to make this platform better and mores customized for youc.What features
you’d like for YIQI platform to have*Also leave any feedback and suggestions about YIQI PRESS (Our news
section), YIQI BLUEPRINT (Our Ebook / Education Portal) and anymore products and services to come.因为您，
我们创建了此平台，因此，请向我们反馈1，您对我们的平台有何看法2，为了让平台更好，以便提供给
您更优质的服务，我们还应做的事项3，您希望 YIQI 平台具备哪些功能*也留下任何关于YIQI新闻（新闻
部分），YIQI蓝图（电子书/教育板块）和更多产品和服务的任何反馈和建议。
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